

主辦 PRESENTER

誼樂社 MUSICUS SOCIETY

20.11
2021

六 Sat | 8pm

香港大會堂劇院

Theatre, Hong Kong City Hall



新銳音樂家演奏會

NEXT GENERATION VIRTUOSI

MUSICUS fest

樂·誼國際音樂節

小提琴 Violin

范曉星 Fan Hiu-sing

鋼琴 Piano

曾捷麗 Cherry Tsang

誼樂社獲香港特別行政區政府「藝術發展配對資助計劃」的資助

Musicus Society is financially supported by the Art Development Matching Grants Scheme of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

使命夥伴 VISIONARY PARTNERS



The Tung Foundation
香港董氏慈善基金會

藝術總監 ARTISTIC DIRECTOR



李垂誼

TREY LEE

本年度贏得誼樂社年青音樂家招募的新銳香港音樂家范曉星，自幼已在各項國際賽事中取得亮麗成績，曾奪紐約國際藝術家協會（小提琴）比賽及葡萄牙夏季音樂節比賽等冠軍，又活躍於各大音樂節，經常在韋爾比亞及馬爾旺等國際音樂節中亮相。

范曉星先後於茱莉亞學院及慕尼黑音樂戲劇學院畢業，分別師承姜康、李宜濠、茱莉亞·費莎、柏鵬及諾道雅。他是次特意從德國回港參與「樂·誼國際音樂節」，與資深鋼琴家曾捷麗合演四首由巴赫、莫札特、聖桑及葛利格創作的小提琴經典，以扎實而熟練的琴技，演繹由巴洛克至浪漫時期的超技之作。

Winner of Musicus Society 2021 Young Artist Audition, Hong Kong-born violinist Fan Hiu-sing has established himself as an eminent rising star of the international concert stage. Hiu-sing has won numerous international prizes since an early age, including the First Prizes at the New York International Artists Association Violin Competition, Verão Clássico Festival and Adelphi Chamber Orchestra Concerto Competition.

In this concert, Hiu-sing and veteran pianist Cherry Tsang will perform a variety of works: from Mozart's daring Sonata in B-flat and Bach's monumental *Chaconne* from Partita No. 2, to Saint-Saëns' exotic *Havanaise* and Grieg's vivacious third Sonata.

Come see this exciting newcomer on stage in some of the most beloved violin masterpieces ever written!

莫札特 降B大調第三十二小提琴奏鳴曲，K. 454
Mozart Violin Sonata No. 32 in B-flat, K. 454

巴赫 《夏康舞曲》，選自D小調第二小提琴組曲，BWV 1004

J.S. Bach *Chaconne* in D minor from Partita No. 2, BWV 1004

聖桑 哈瓦那斯舞曲，作品83
Saint-Saëns *Havanaise*, Op. 83

葛利格 C小調第三小提琴奏鳴曲，作品45
Grieg Violin Sonata No. 3 in C minor, Op. 45

音樂會全長約1小時30分鐘，設20分鐘中場休息。
Duration of the concert is approximately 1 hour and 30 minutes, with a 20-minute intermission.



票價 Ticket Price

\$160, \$100

門票現於城市售票網發售

Tickets are now available at URBTIX

信用卡購票 Credit Card Booking
2111 5999

票務查詢 Ticketing Enquiry
3761 6661

網上購票 Online Booking
www.urbtix.hk

節目查詢 Program Enquiry
5721 2291



折扣優惠 Discount Scheme

半價優惠：適用於60歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、全日制學生及綜合社會保障援助受惠人士。優惠先到先得，額滿即止。
50% off: Senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and their minder, full-time students and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients. Available on a first-come-first-served basis.

「樂·誼國際音樂節」套票優惠：同時購買音樂節兩場或以上不同節目（4.12.2021和5.12.2021的音樂會除外）的正價門票，可獲九折優惠。
Musicus Fest Package Discount: For each purchase of Musicus Fest 2021 concerts (excluding concert on 4.12.2021 and 5.12.2021), 10% off for any 2 or more concerts.

集體購票優惠：每次購買同場正價門票10張或以上可獲九折優惠。
Group Booking Discount for Each Concert: For each purchase of standard tickets, 10% off for 10 tickets or more.

優惠不可同時使用並須受條款及細則約束。
Discount offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers. Terms & Condition apply.

招待六歲或以上人士。遲到人士將待適當時候才可進場。如遇特殊情况，主辦機構保留更換節目及表演者的權利。節目內容並不反映香港特別行政區政府的意見。
For ages 6 and above. Latecomers are not admitted until a suitable break. The presenter reserves the right to change the program and substitute artists should unavoidable circumstances make it necessary. The content of this program does not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.

MUSICUS

透過跨文化交流推廣音樂 Promote cross-cultural collaboration of music internationally

香港柴灣道238號青年廣場9樓912室 Unit 912, 9/F Youth Square, 238 Chai Wan Road, Hong Kong

☎ (852) 5721 2291 📠 (852) 3011 5609 ✉ enquiries@musicussociety.org



www.musicussociety.org

musicussociety | 🔍